
Metsämiehentien päiväkodin henkilöstön ajatuksia palveluverkkoselvitykseen liittyen: 

 

- Särkikankaan alueen päiväkoteihin (Särkelä + Metsämiehentie) tehty vasta remontit, tilat sopivat 

tarpeisiinsa. Myös piha-alueet on kunnostettu lapsille.  tilat kannattaa ehdottomasti jättää 

päiväkotikäyttöön jatkossakin. 

- Jokainen päiväkoti alkaa olla täynnä (ja ylikin)  toiminnan jatkaminen ennallaan neljällä 

päiväkodilla järkevää 

- Jyvälänpuiston laajennuksessa on hyviä ja huonoja puolia  kulttuuritapahtumat, liikuntapaikat 

ym. lähellä, mutta toisaalta alue saattaa olla ahdas isolle päiväkodille (hakutilanteet, huoltajien 

autot, palaverit ym.) 

- Kemijärven imagoa lapsiperheille ystävällisenä kaupunkina tulee kohentaa  varhaiskasvatuksella 

on tässä erittäin iso merkitys!  

- Jos joku ehdotetuista malleista pitää valita, niin se olisi keskusta + itä – malli, koska siinä kaikki 

nykyiset päiväkodit saavat jatkaa + Kallaaseen saadaan päiväkotikäyttöön tarkoitettu 

päiväkotirakennus. Kuitenkin, mielestämme on tärkeää jatkossakin säilyttää Särkikankaalla kaksi 

päiväkotia, koska Särkikankaan (sisältyen Tohmo + muut ympärillä olevat kylät) alueella asuu paljon 

lapsiperheitä.  


